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Kilian Jornet i Araceli Segarra s'afegeixen al 
no als Jocs Olímpics d'hivern 

La plataforma en contra dels Jocs d'hivern suma el suport 
d'esportistes, músics i intel·lectuals lligats al P irineu 

Cop d'efecte de la plataforma contrària a la celebració dels Jocs Olímpics 
d'hivern al Pirineu l'any 2030. Kilian Jornet , campió mundial de curses i esquí 
de muntanya, l'escaladora Araceli Segarra  o la piragüista Núria Vilarrubla no 
volen uns jocs que "no aporten res al Pirineu", segons s'assegura en el 
manifest que ja han firmat.  

L'esportista Kilian Jornet no creu que els Jocs siguin el que el Pirineu necessita (@UltraPirineu)  

La plataforma ha presentat el document "Per un Pirineu viu, aturem els 
JJOO d'hivern",  que també han signat el filòsof Xavi Antich; els músics Alidé 
Sans i Sergi Carbonell, de Txarango; l'editor Jordi Creus, o l'economista 
Lourdes Beneria.   

El corredor i alpinista arrelat al Pirineu Kilian Jornet creu que els Jocs no 
aporten res al Pirineu i que amb el canvi climàtic serà difícil que al 2030 hi 
hagi prou neu per fer-hi una competició . I, per si això no fos prou, considera 
que el model d'infraestructures i de turisme que comporta un esdeveniment 
com aquest no es manté sostenible en el temps : 

"Altres persones i jo, tot i ser esportistes i haver somiat algun cop a participar 
en uns Jocs Olímpics, no creiem que sigui el que el Pirineu necessiti. Creure 
que les inversions que necessita el Pirineu vindran de la mà d'uns Jocs 
Olímpics és viure la realitat des de molt lluny." 



El manifest l'han signat una quarantena de personalitats del Pirineu  

Mantenir les inversions  

La plataforma reclama la retirada del projecte , però alhora demana que es 
mantinguin les inversions públiques que la Generalitat havia de fer al Pirineu 
amb motiu dels Jocs Olímpics.  

El seu portaveu, Bernat Lavaquiol, reclama que aquests diners ajudin a cobrir 
les necessitats dels habitants del Pirineu, com ara la millora de les 
comunicacions viàries.  

Els Jocs Olímpics d'hivern se celebren cada quatre anys i comporten importants inversions   



A banda dels esportistes, altres sectors  del Pirineu s'afegeixen al manifest de 
la plataforma Stop Jocs Olímpics. La ramadera Emma Rojas, del Ripollès, 
assenyala que uns 200 milions de la inversió prevista es destinarien a 
pavellons, pistes de gel i altres equipaments que després no tindrien utilitat . 

"Els ajuntaments hauran de mantenir aquests equipaments i els únics que 
s'enriquiran seran les empreses constructores. No seria millor invertir aquests 
200 milions a millorar la comunicació entre els pobles, viles i valls del Pirineu?" 

 
El govern vol fer una consulta  

L'informe tècnic de la candidatura hauria d'estar acabat abans del febrer de 
l'any que ve i la consulta popular a què s'ha compromès el govern s'hauria de 
fer al segon semestre del 2022. El president Pere Aragonès va anunciar a la 
recent trobada empresarial al Pirineu, que es va celebrar a la Seu d'Urgell, que 
el projecte ha d'incloure també l'Aragó .  

 


